

開課系級 Year of the class	課號 class	班別	學分	中文課名 course name	教師姓名 lecturer
二	EL226		2	Learning English Through the Internet(網路學英語)	待聘

◆課程大綱 Syllabus

目標 Course objective	中	教導學員透過網路上優質的英文學習網站，加強自我聽說讀寫的能力。生動有趣的網站內容每週或定期持續更新，因此在修課期間之後，學員仍可以不斷終身學習，達到隨時增進英語能力的效果。
	英	To instruct students in learning English through excellent websites and to enhance their English abilities of four skills, which include reading, writing, listening, and speaking. These fantastically interesting websites keep updating weekly or regularly, students may carry on their life-long language learning after they finish this course.
二.先修科目 Pre-requisite	中	無
	英	none
三.單元主題 Outline	中	學生在多方面的表現必須達到標準: (1)首先必須熟悉 500 個新詞彙和 300 句英文對話。(2)製作英文部落格--內容需含 6 篇 200 字的文章。(3)完成每週作業。所有課程中抽問或評量、作業、課後預習等結果皆列入學員個人總成績中。
	英	Students are expected to perform well in several aspects. They have to: 1) be familiar with 500 vocabulary and phrases, 300 sentences. 2) Create their individual English blog – containing six 200-word articles. 3) Complete all assignments. In addition to the in-class evaluation and performance, students' after-class assignments, reviews and previews are also included in the final evaluation and grades.
四.指定用書 Textbook	中	
	英	
五.參考書籍 Reference	中	websites
	英	
六.教學方式 Teaching Approach	中	學員在每人一機可上網的電腦教室學習。每一單元以教導學生一個新的網站和操作方法入門，老師線上示範，再由學生自行線上實際操作。內容結合課堂講解與示範、線上練習、課堂作業、隨時評量學生學習成果、經驗分享等。這種多元化的學習模式能夠幫助學生達到課程的過關標準。(如逢國定假日，則以作業方式彌補課程進度。)
	英	This module course will be conducted in a lab that has access to the Internet with enough computers for each student. There is one English-learning website introduced every week. The instructor's online demonstration will be given before students proceed to practical operation individually. The teaching styles, methods and activities are utilized: class lectures, demonstrations, in-class practice, online exercises, after-class assignments, and pop quizzes, etc. These multiple learning styles will help students succeed in class and meet the camp requirements. (In case we skip one-week lesson due to the national holidays, the scheduled progress may be made up by extra assignments.)